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Ostrów Mazowiecka                   c z e r w i e c                         2019  



Rada Miasta Ostrów Mazowiecka 

Protokół nr VIII/2019 

VIII Sesja w dniu 19 czerwca 2019  

Obrady rozpoczęto 19 czerwca 2019 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 17:18 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Dylewski 

2. Mirosław Gromek 

3. Beata Herman 

4. Michał Kacprzak 

5. Bogusław Konrad 

6. Anna Krajewska 

7. Robert Krajewski 

8. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska 

9. Krzysztof Laska 

10. Ewa Orzechowska 

11. Waldemar Józef Pałys  

12. Jerzy Pawluczuk 

13. Paweł Adrian Pecura 

14. Mirosław Pędzich 

15. Andrzej Pęksa 

16. Edward Witold Podbielski 

17. Mieczysław Szymalski 

18. Renata Teresa Trojanowska 

19. Henryk Wilczewski 

20. Jacek Wilczyński 

21. Edward Zalewski 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski dokonał otwarcia VIII sesji Rady 

Miasta, zwołanej w trybie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym wypowiadając formułę „Otwieram VIII sesję Rady Miasta Ostrów Mazowiecka”. 

Następnie przywitał serdecznie zaproszonych gości oraz wszystkich przybyłych na obrady. 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że 

na stan 21 Radnych, na sesji obecnych jest 21 radnych, w związku z powyższym podjęte 

uchwały będą prawomocne. 

2. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, że Rada Miasta może 

wprowadzić zmiany do Porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu 

rady.  Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zapytał czy są jakieś wnioski  lub 

uwagi do porządku obrad sesji Rady Miasta.  



 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer przedłożył wniosek o wprowadzenie do Porządku obrad  

następujących  projektów  uchwał:  

a) w sprawie powołania  Zespołu opiniującego kandydatów na ławników 

b) w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o 

kandydatach na ławników 

c) w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu „Usługi opiekuńcze dla osób 

niepełnosprawnych” – edycja 2019. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer wniósł również  o zmianę w Porządku obrad polegająca 

na zmianie kolejności w Porządku obrad punktu tj, o procedowanie pkt 8 jako pkt. 3 Podjęcie 

uchwał: a) w sprawie wyłączenia terenów z opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Ostrów Mazowiecka, b) w sprawie ustalenia 

lokalizacji inwestycji na podstawie ustawy o ułatwieniu w przygotowaniu i realizacji 

inwestycji mieszkaniowych oraz inwestycji towarzyszących, c) w sprawie nadania nazw ulic 

na terenie miasta Ostrów Mazowiecka  

Innych wniosków do Porządku obrad nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poddał kolejno pod głosowanie 

zgłoszone wnioski. 

 

Głosowano wniosek w sprawie wprowadzenia do Porządku obrad punktu: Podjęcie 

uchwał: a) w sprawie powołania Zespołu opiniującego kandydatów na ławników b) w 

sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach 

na ławników. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

Głosowano wniosek w sprawie wprowadzenia do Porządku obrad w pkt. 9 c) podjęcia 

uchwały w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu „Usługi opiekuńcze 

dla osób niepełnosprawnych” – edycja 2019. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 



Głosowano wniosek w sprawie zmiany kolejności w Porządku obrad punktu tj, o 

procedowanie pkt 8 jako pkt. 3 Podjęcie uchwał: a) w sprawie wyłączenia terenów z 

opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Ostrów 

Mazowiecka, b) w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji na podstawie ustawy o 

ułatwieniu w przygotowaniu i realizacji inwestycji mieszkaniowych oraz inwestycji 

towarzyszących, c) w sprawie nadania nazw ulic na terenie miasta Ostrów Mazowiecka . 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Informacja o porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał: a) w sprawie wyłączenia terenów z opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Ostrów Mazowiecka, b) w sprawie ustalenia 

lokalizacji inwestycji na podstawie ustawy o ułatwieniu w przygotowaniu i realizacji 

inwestycji mieszkaniowych oraz inwestycji towarzyszących, c) w sprawie nadania nazw ulic 

na terenie miasta Ostrów Mazowiecka. 

4. Informacja o podejmowanych działaniach na rzecz promocji miasta. 

5. Raport o stanie miasta Ostrów Mazowiecka za 2018 r.: a) debata nad Raportem o stanie 

miasta, b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Ostrów Mazowiecka 

wotum zaufania. 

6. Podjęcie uchwał: a) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Ostrów 

Mazowiecka za 2018 r. oraz sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2018 r. b) w 

sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka. 

7. Informacja o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2019 r. 

8. Podjęcie uchwał: a)w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 r., b) w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2019-2029, c) w 

sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków- dot. cmentarza d) w sprawie udzielenia dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków - dot. Kościoła. 

9. Podjęcie uchwał: a) w sprawie zasad odpłatności za świadczenia z pomocy społecznej w 

formie posiłków, b) w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu „Opieka 

wytchnieniowa”-edycja 2019, c) w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu 

„Usługi opiekuńcze dla osób niepełnosprawnych” – edycja 2019 



10. Podjęcie uchwał: a) w sprawie powołania Zespołu opiniującego kandydatów na ławników 

b) w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach 

na ławników 

11. Wolne wnioski i sprawy różne 

12. Zakończenie obrad. 

 

3. Podjęcie uchwał: a) w sprawie wyłączenia terenów z opracowania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Ostrów Mazowiecka, b) w sprawie ustalenia 

lokalizacji inwestycji na podstawie ustawy o ułatwieniu w przygotowaniu i realizacji 

inwestycji mieszkaniowych oraz inwestycji towarzyszących, c) w sprawie nadania nazw 

ulic na terenie miasta Ostrów Mazowiecka. 

W imieniu Burmistrza Miasta  zabrał głos Architekt p. Adam Radomski. Architekt 

poinformował o tym, że projekt uchwał zawarty w pkt. 3a jest związany z trwającymi pracami 

nad opracowaniem planu przestrzennego zagospodarowania miasta i uzgodnieniami z tym 

związanymi, w tym z PKP. Tereny PKP  w planie przestrzennego zagospodarowania miasta 

stanowią tereny zamknięte, wyłączeni ich z opracowania spowoduje to, że nie będą podlegały 

uzgodnieniom co znacznie przyspieszy procedurę, 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował o tym, że Komisja 

Planowania Przestrzennego, Budownictwa i Gospodarki Gruntami pozytywnie zaopiniowała 

przedstawione projekty uchwał.   

Głosów w dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały.      

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr VIII/77/2019 w sprawie wyłączenia terenów 

z opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Ostrów 

Mazowiecka.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały, polegającą 

na naprawieniu omyłki pisarskiej. Autopoprawka projektu uchwały została radnym 

dostarczona elektronicznie. Błąd  wystąpił we wniosku wnioskodawcy. Wnioskodawca 

wystąpił o budowę budynku zawierającego 4 kondygnacje nadziemne i 1 kondygnacje 

podziemną a powinno być 5 kondygnacji nadziemnych i 1 podziemnej.   

 



Prezes Zarządu WRI DEWELOPER  Sp. z o.o.. p. Igor Wrotny wystąpił o podjęcie  

przedłożonej uchwały. Dodał, ze firma składając wniosek zobowiązała się także do dokonania 

przebudowy ul. Kolarskiej wraz z infrastrukturą.  Uznał, ze miasto na tym zyska.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska wyraził nadzieje, że w związku 

ze zwiększoną liczbą mieszkań, która zostanie wybudowana została również  zabezpieczona  

odpowiednia ilość m.in. miejsc parkingowych. Dodał, że w planie zagospodarowania 

przestrzennego miasta w tym rejonie przewiduje budowę obiektu o 3 kondygnacjach.  

Prezes p. Igor Wrotny poinformowało tym, że cała inwestycja była przygotowana  pod 

kątem budowy budynku z 5 kondygnacjami nadziemnymi. 

Radny p. Michał  Kacprzak zapytał o bliższe informacje na temat planowanej 

przebudowy ul. Kolarskiej. 

Prezes p. Igor Wrotny  poinformował o tym, że   planowana jest wymiana całej 

infrastruktury podziemnej , ze względu m.in. na problemy z kanalizacją sanitarną. Planowane 

jest wykonanie asfaltowej nawierzchni całej  ulicy.  

Radny p. Jerzy Pawluczuk  zapytał  co miasto zyska na inwestycji. Dodał, że firma 

dostosowuje infrastrukturę dla własnych potrzeb. Dodał, że miasto nic nie zyskuje. Uznał, że 

nawierzchnia ulicy z kostki jest lepsza niż asfaltowa.  

Prezes p. Igor Wrotny  wyjaśnił, że obecnie ulica jest utwardzona  częściowo tylko na 

ok. 1/3 długości.  Ulica będzie utwardzona w całości.  

Radny p. Jacek Wilczyński  uznał, że miasto zyska większą ilość mieszkań i np.  

podatki od tych nieruchomości.  Radny zachęcił aby firma wspierała rozwój ostrowskich  

klubów sportowych.  

Radny p. Paweł Pecura zapytał ile mieszkań i ile miejsc parkingowych powstanie w 

ramach planowanej inwestycji. 

Prezes p. Igor Wrotny poinformował o, że powstanie 140 mieszkań i 130 miejsc 

parkingowych z tego 84 w garażach podziemnych. 

Innych głosów w dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady Miasta zakończył dyskusję i poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr VIII/78/2019 w sprawie ustalenia lokalizacji 

inwestycji na podstawie ustawy o ułatwieniu w przygotowaniu i realizacji inwestycji 

mieszkaniowych oraz inwestycji towarzyszących wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (21) 

 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 



 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały.      

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr VIII/79/2019 w sprawie nadania nazw ulic 

na terenie miasta Ostrów Mazowiecka. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (17) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Edward 

Witold Podbielski, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Jerzy Pawluczuk, Andrzej Pęksa, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska 

Odpowiadając na głosy radnych, którzy prosili o informację na temat nowych nazw ulic 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski przypomniał, że do  projektu  uchwały 

dołączone jest uzasadnienie. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zarządził przerwę w celu usunięcia 

problemów technicznych związanych z transmisją obrad. 

Wznowienie obrad. 

4. Informacja o podejmowanych działaniach na rzecz promocji miasta. 

Kierownik Biura Promocji Miasta p. Michał Kulesza  w formie prezentacji 

multimedialnej przedstawił informacje na temat podejmowanych działań  na rzecz promocji 

miasta. Prezentacja w załączeniu do Protokołu.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski  poinformował o tym, że Komisja 

Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedstawiona informację.    

 

Dyskusja 

Radny p. Paweł Pecura  pogratulował Kierownikowi Biura podejmowanych działań. 

Pozytywnie ocenił profil Urzędu Miasta w mediach społecznościowych.  

Radny p. Stanisław Dylewski stwierdził, że poza wspomnianą sfera kultury i sporu 

miasto powinno promować się także poprzez jego wygląd, stan ulic i chodników oraz poprzez 

miejsca pracy. Radny stwierdził, że  w Ostrowi Mazowieckiej zadbane są tylko wybrane 

miejsca np. okolice Ratusza, Jatek i Elektrowni. Wskazał na to, że  nikt nie podlewa kwiatów  

nasadzonych w donicach, które ustawione są wzdłuż ul. 3 Maja. Wskazał na zły stan ul. 

Grota- Roweckiego. Jako przykład zadbanych miejscowości podał małe miasteczka  

w Bieszczadach tj. Lesko, Sanok czy Polańczyk. Dodał, że władze tych miasteczek dbają  

o ich estetykę bo tym przyciągają kuracjuszy. Radny uznał, że wygląd miasta  wpływa na to 

czy ludzie chcą w nim mieszkać, czy młodzi zostaną w tym mieście. Uznał, że  takie obiekty 

jak Jatki czy Elektrownia młodych nie interesują bo w dużych miasta są „lepsze obiekty”.  

Radny uznał, że miasto powinno przyciągać i zachęcać młodych ludzi, aby chcieli tu 

mieszkać. Radny uznał, że w mieście można uzyskać stanowisko jedynie „ po linii partyjnej”, 

dlatego młodzi wykształceni ludzie wyjeżdżają           



Kierownik p. M. Kulesza stwierdził, że marketing bezpośredni zaczyna się 

bezpośrednio od nas samych a więc sami powinniśmy dobrze mówić o miejscu, w którym 

jesteśmy. Wyraził nadzieję, że budowa ciągów pieszo-rowerowych poprawi wizerunek 

miasta. 

Radna p. Anna Krajewska podkreśliła, że od kilku lat obserwowany jest wzrost 

poziomu działań promocyjnych Urzędu Miasta. Uznała, że jest to ogromna zasługa 

pracowników i kierownika obecnego i poprzedniego.  Poddała pod rozwagę likwidację 

fanpage #RowerOwi#OstrówJedziePoŚcieżki,  który dobrze funkcjonował kiedy była dyskusja 

na temat ścieżek rowerowych.   

Radny p. Stanisław Dylewski  podkreślił, że  swoją wypowiedź rozpoczął od wskazania 

pozytywnych aspektów działań promocyjnych poprzez kulturę i sport. Radny uznał, że 

negatywnym aspektem promocji jest likwidacja Orkiestry czy Teatru. Teatr promował miasto 

na przeglądzie  teatrów w Poznaniu. Radny uznał, że nie należy się bać mówienia o tym co się 

nie podoba radnym czy mieszkańcom. Wyraził nadzieję, że te kwestie zostaną kiedyś 

przeanalizowane i miasto się zmieni.  

Radny p. Jacek Wilczyński zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poddał pod głosowanie wniosek 

formalny o zakończenie dyskusji.  

 

Głosowano wniosek w sprawie zakończenia dyskusji.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska, Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński, Edward Zalewski 

 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że Rada Miasta przyjęła 

informację o podejmowanych działaniach  na rzecz promocji miasta. 

 

 Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer podziękował za wkład pracy Kierownikowi Biura 

Promocji Miasta oraz pracownikom Biura i pozostałym  zaangażowanym w proces promocji 

informacji.  

 

5. Raport o stanie miasta Ostrów Mazowiecka za 2018 r.: a) debata nad Raportem o 

stanie miasta, b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Ostrów 

Mazowiecka wotum zaufania. 

 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer w formie prezentacji mutlimedialnej przedstawił 

raport o stanie miasta Ostrów Mazowiecka za 2018r.  



 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski ogłosił otwarcie debaty. 

Poinformował, że żaden z mieszkańców nie skorzystał z możliwości udziału w debacie nad 

raportem o stanie miasta jaką daje art. 28 aa ust.6,7 ustawy o samorządzie gminnym. 

Wyjaśnił, że zgłoszenie powinno być pisemne oparte podpisami przez co najmniej 50 osób. 

Dodał, że ww. pismo należało złożyć najpóźniej w dniu poprzedzającym sesję Rady Miasta. 

Zwrócił się do Radnych Miasta o zaprezentowanie stanowisk klubów Radnych. Powiadomił, 

że stanowisko Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość przedstawi radny p. Paweł Pecura.  

 

Radny p. Paweł Pecura odczytał stanowisko klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość  

o brzmieniu: Stanowisko radnych Klubu Prawo i Sprawiedliwość w sprawie udzielenia wotum 

zaufania i udzielenia absolutorium z wykonania budżetu dla Burmistrza Miasta Ostrów 

Mazowiecka Jerzego Bauera. Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwości podkreśla,  

że przedmiotem naszej oceny jest całość procedur i operacji związanych z wykonywaniem 

budżetu, która obejmuje realizację dochodów i wydatków, przychodów i rozchodów, zmian  

w budżecie dokonanych w trakcie roku przez pana Burmistrza a także zaciągniętych 

zobowiązań, praktykę w zakresie stosowanych procedur udzielania zamówień publicznych,  

a także sprawowania nadzoru nad mieniem poza tym jakość pracy w spółkach, w których 

właścicielem jest miasto Ostrów Mazowiecka. W ocenie wzięliśmy pod uwagę kryteria 

celowości, rzetelności i efektywności wykorzystania powierzonego panu Burmistrzowi 

budżetu. Pozytywnie oceniamy sposób planowania i realizacji miejskich inwestycji  

i rozbudowy infrastruktury. Uważamy, że istotne dla wszystkich mieszkańców jest położenie 

nacisku na zrównoważony rozwój całego miasta poprzez stwarzanie coraz lepszych warunków 

do życia i inwestowanie we wszystkich częściach naszego miasta. Powstają nowe inwestycję, 

realizowane są projekty z zaangażowaniem środków zewnętrznych np. ochrona budynku 

Jatek, który został oddany do celów Miejskiego Domu Kultury oraz kultura pod napięciem. 

Utworzono wiele inicjatyw i rozwiązano wiele problemów, które nie były do tej pory 

zauważane np. utworzony ostrowski klub seniora. Dostrzegane są również działania 

podejmowane przez Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka w zakresie oświaty, gdzie na 

remonty przeznaczono ok. 750 tys. zł przy pozyskanych środkach zewnętrznych na poziomie 

ok. 320 tys. zł. Organizacje pozarządowe do realizacji swoich celów statutowych w różnych 

obszarach mogły liczyć na wsparcie ponad 1 mln zł. Burmistrz Miasta Ostrów Mazowiecka 

Jerzy Bauer w 2018r. Konsekwentnie kontynuował politykę zrównoważonego rozwoju. 

Pozytywnym aspektem tej polityki jest to, że przy realizacji kolejnej ważnej dla mieszkańców 

inwestycji w pierwszej kolejności były realizowane te przy współfinansowaniu środków  

ze środków zewnętrznych. Reasumując Radni z Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość 

pozytywnie oceniają wykonanie budżetu w roku 2018 oraz działania władz miasta w Ostrowi 

Mazowieckiej. Zagłosujemy „za” wotum zaufania i zatwierdzeniem sprawozdania 

finansowego za 2018r. oraz za udzieleniem absolutorium za wykonanie budżetu w roku 2018 

panu Burmistrzowi Miasta Ostrów Mazowiecka Jerzemu Bauerowi. 

Radny p. Mieczysław Szymalski powiedział, że stanowisko Klubu Radnych Niezależni 

Razem będzie przedstawione po przeprowadzonej dyskusji.  

Radna p. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska zwróciła uwagę na ogromną ilość pracy 

włożonej w wykonanie po raz pierwszy dokumentu pt. Raport o stanie miasta. Złożyła 

podziękowania wszystkim pracownikom, w tym pracownikom jednostek należących do 

miasta. Wyraziła słowa uznania wobec osób pracujących w MOPS osób pracujących  

w jednostkach organizacyjnych otwartych poza dniami roboczymi oraz ŚDS obsługującego 

47 osób niepełnosprawnych, mimo posiadania 40 miejsc statutowych.  



Radny p. Jerzy Pawluczuk udzielił informacji na podstawie danych pozyskanych  

w prasie (Tygodnik Ostrołęcki), iż miasto spośród gmin ościennych ma najwyższą stawkę 

związaną z opłatą za gospodarowanie odpadami. Wyraził zdanie, że z uwagi na 

dysponowanie spółką miejską przeznaczoną do wypełniania zadań z ww. zakresu opłaty 

ponoszone przez mieszkańców miasta powinny być niższe. Wspomniał o zysku 

wypracowanym przez oddział ZGK ds. wodociągów i kanalizacji, który w postaci dywidendy 

został przekazany do budżetu miasta. Spostrzegł, że od 1 lipca mają wzrosnąć ceny dot. usług 

wodnych i ścieków.  

Radny p. Krzysztof  Laska powiedział, że: 

- widoczny jest zrównoważony rozwój miasta; 

-sukcesem miasta jest umiejętność pozyskiwania środków zewnętrznych oraz zatrudnienie 

osób sprawnie zarządzających poszczególnymi dziedzinami; 

-wyraża zadowolenie w/s zrealizowanej inwestycji dot. budynku Starej Elektrowni, a także 

budynku Jatek i utworzenia Muzeum Dom Rodziny Pileckich; 

-władze miasta bez zewnętrznych środków nie wykonałyby takiego zakresu przedsięwzięć na 

jakie w danym okresie pozwala wsparcie w formie dofinansowania zewnętrznego; 

-wygląd miasta ulegnie poprawie po realizacji przedsięwzięcia budowy ciągów pieszo-

rowerowych;  

-władze miasta podejmują działania mające na celu poprawę warunków na obrzeżach miasta; 

-duża ilość spraw np. wizerunkowych może zostać rozwiązana jeśli będzie większe 

zaangażowanie ze strony mieszkańców miasta oraz służb porządkowych czyli Straży 

Miejskiej. Nadmienił, że pokłada duże nadzieje w/s w związku z powołaniem Komendanta 

Straży Miejskiej. Złożył gratulacje władzom miasta oraz pracownikom.  

Radny p. Jacek Wilczyński zwrócił uwagę, że na ul. Stacyjnej do tej pory nie zostały 

zaplanowane inwestycje np. budowa sieci kanalizacji miejskiej.  Wyraził negatywną opinię na 

temat wizerunku centrum miasta. Wyraził opinię, że w różnym stanie są ulice położone  

w mieście. Zaproponował podjęcie zadania tzw. „obchodu” miasta. Zasugerował 

uruchomienie telefonu alarmowego w celu możliwości skontaktowania się mieszkańców 

miasta z Urzędem Miasta, zwłaszcza osób niekorzystających z nowych technologii.  

Radny p. Stanisław Dylewski wyraził negatywne zdanie w/s wyglądu centrum miasta. 

Spostrzegł, że peryferie miasta są w lepszym stanie niżeli centrum miasta. Stwierdził,  

iż z powodu odczuwania wstydu radny wraz z osobami spoza miasta nie porusza się ulicami 

położonymi w centrum miasta. Wyraził nadzieję, iż zostaną podjęte działania skutkujące 

poprawą stanu centrum miasta. Wspomniał o dużym zakresie pracy wykonywanym przez 

Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej oraz umiejętnościach pracowników MOPS w kwestii 

pozyskiwania środków zewnętrznych. Zdaniem radnego przyjmowanie krytyki przez 

Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera w/s miasta przyczyni się do lepszej współpracy  

z Radnymi. 

Radny p. Krzysztof  Laska (Ad Vocem) wskazał, że nie odczuwa wstydu podczas 

poruszania się ul. 3 Maja  zlokalizowaną w centrum miasta wraz z gośćmi. Udzielił 

informacji, że ul. Marii Skłodowskiej- Curie nie posiada chodników oraz nie jest zadbana. 

Określił, że monitorowanie stanu miastu należy do zadań Straży Miejskiej przy pomocy 

radnych miasta. Podkreślił, że jest w mieście rozpoczęto wiele przedsięwzięć, lecz należy 

zwrócić uwagę na zwiększenie nakładów pracy w niektórych dziedzinach. Wskazał, że należy 

podziękować za ogrom pracy na rzecz miasta przyczyniającym się do tego osobom.  



Radny p. Mieczysław Szymalski przedstawił stanowisko Klubu Radnych Niezależni 

Razem. Pogratulował i podziękował Burmistrzowi Miasta p. Jerzemu Bauerowi 

podejmowania dużej ilości działań inwestycyjnych na rzecz miasta. Powiedział, że Burmistrz 

Miasta p. Jerzy Bauer nie nawiązuje partnerstwa z Klubem Radnych Niezależni Razem. Jako 

przykład podał sytuacje dot. ustalenia stawek bonifikaty w/s przekształcenia użytkowania 

wieczystego w prawo własności oraz zwrócenia się o przedstawienie kalkulacji kosztów przed 

podjęciem uchwały w/s zmiany opłaty za gospodarowanie odpadami. Dodatkowo Klub 

Radnych nie zawsze zgadzał się ze wszystkimi inwestycjami co radni wyrażali w formie 

głosowania na poprzednich sesjach Rady Miasta. Powiadomił, że Klub Radnych Niezależni 

Razem podczas głosowania „wstrzyma się” od głosu.  

Radny p. Stanisław Dylewski przytoczył sytuacje, w której panie chodzące po parku  

w miejscowości Długosiodło robiły notatki na temat działań do poprawy, choć wówczas była 

niedziela. Wskazał, że Długosiodło jest zadbaną miejscowością.  Zaznaczył, iż wypowiedź 

radnego jest formą zachęty dla władz miasta do podejmowania przedsięwzięć poprawiających 

wygląd miasta.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer podziękował za słowa uznania i gratulacje. 

Powiedział, że w trakcie realizacji przedsięwzięć mogą wydarzyć się różne sytuacje  

tj. nieporozumienie inwestycyjne, pomyłki bądź błędy, na które nie zawsze mają wpływ 

władze miasta. Jako przykład podał sytuacje jaka miała miejsce w Ostrołęce. Nawiązując  

do tematu ZGK podkreślił, iż dywidenda przekazana do budżetu miasta z zysku 

wypracowanego przez spółkę była przeznaczona na zaplanowany zakup mienia. Wspomniał, 

że spółka obecnie nie może zrealizować transakcji ze względu na kwestie formalne. 

Zaznaczył, że sugestie o uzgadnianiu z ZGK cen w/s gospodarowania odpadami w mieście są 

niezgodne z prawem.  

Prezes ZGK p. Paweł Mieczkowski zwrócił uwagę, że należy porównywać rzeczy  

o porównywalnych elementach. Dodał, że niewłaściwe jest porównywanie miasta do gmin 

ościennych zważywszy na różnice takie jak: ile razy w ciągu miesiąca są wywożone odpady  

z terenu gmin, inna liczba mieszkańców, inne funkcjonowanie gminy wiejskiej niżeli gminy 

miejskiej.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poinformował, że: 

-ZGK wygrał przetarg na jeden z odcinków inwestycji budowy ciągów pieszo-rowerowych;  

-miasto będzie miało możliwość ewentualnego włączenia się z kanalizacją na ul. Stacyjnej  

w przypadku realizacji inwestycji na przytoczonej ulicy przez Mazowiecki Zarząd Dróg 

Wojewódzkich będący właścicielem;  

-sprawa utworzenia nowego zakładu budżetowego ds. utrzymania porządku i zieleni  

w mieście jest na etapie przeprowadzania rozmów; 

-w obecnej chwili władze miasta czekają na uruchomienie programu rządowego  

w/s rewitalizacji. Dodał, że władze miasta nie były przygotowane na wystartowanie  

w poprzednim programie dot. rewitalizacji. 

- sygnalizowanie zdarzeń w obrębie miasta jest możliwe poprzez np. wysłanie zdjęcia bądź 

napisanie maila na adres mailowy Urzędu Miasta. 

Radny p. Jerzy Pawluczuk (Ad Vocem) zwrócił uwagę, że przeznaczeniem spółki 

miejskiej jest świadczenie usług w mniejszej cenie dla miasta będącego jej założycielem. 

Stwierdził, że w przypadku miasta sytuacja jest odwrotna, ponieważ ZGK świadczy usługi dla 

miasta drożej niż zewnętrzne przedsiębiorstwa. Wyraził przekonanie, że wywóz odpadów  

z posesji prywatnych generuje mniejsze koszty niżeli częstszy wywóz odpadów ze 



Spółdzielni Mieszkaniowych. Wyraził zdanie, że władze miasta powinny zakupić grunt na ul. 

Lubiejewskiej za środki pieniężne pochodzące z budżetu miasta i przekazać przytoczoną 

nieruchomość ZGK w sytuacji zaistnienia takiej potrzeby. Spostrzegł, że Burmistrz Miasta  

p. Jerzy Bauer dokonywał nieodpłatnego przekazania gruntów miejskich dla podmiotów nie  

podlegających władzom miasta. Dodał, że wówczas Rada Miasta nie miała zastrzeżeń  

z uwagi na uzasadnienie Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera celowości przekazania gruntu 

miejskiego podmiotowi niepodlegającemu władzom miasta.  

Radny p. Krzysztof  Laska ( Ad Vocem) zwrócił się do Radnego p. Jerzego 

Pawluczuka o przedstawienie cen w porównywalnych miastach do Ostrowi Mazowieckiej  

np. Przasnyszu,  Wyszkowie, Makowie Mazowieckim, Sokołowie Podlaskim, Zambrowie  

itd. Podał, że z informacji jakie posiada radny tylko w jednym mieście porównywalnym  

do Ostrowi Mazowieckiej cena opłaty za gospodarowanie odpadami jest tańsza o 1 zł.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poprosił radnego p. Jerzego Pawluczuka o udzielenie 

informacji o jaki „obcy” podmiot chodziło w wypowiedzi radnego.  

Radny p. Jerzy Pawluczuk nawiązując do swojej wcześniejszej wypowiedzi 

przypomniał, że informacje o stawkach opłat za gospodarowanie odpadami w sąsiednich 

miejscowościach radny przeczytał w prasie (Tygodniku Ostrołęckim). Zauważył,  

że miejscowości sąsiadujące z miastem wywożą śmieci na to samo wysypisko co Ostrów 

Mazowiecka przez co podobne są koszty wysypiska czy utylizacji. Wyraził przekonanie,  

iż zważywszy na ww. argument adekwatne jest porównywanie podmiotów wywożących 

odpady w to samo miejsce. Radny powiedział, że Rada Miasta nie miałaby zastrzeżeń gdyby 

władze miasta wystąpiły o przekazanie gruntu własnej spółce skoro na poprzedniej sesji Rady 

Miasta Radni w słusznej sprawie podjęli uchwałę w/s przekazania nieruchomości należącej  

do miasta dla Komendy Powiatowej Policji nie będącej podmiotem należącym do miasta.  

Radna p. Beata Herman zgłosiła wniosek formalny o zakończenie dyskusji.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zawiadomił, że z uwagi na dyskusje 

w formie debaty nie ma ograniczeń czasowych poszczególnych wypowiedzi oraz zakończenie 

debaty następuje po wypowiedziach wszystkich osób chcących zabrać głos. Przewodniczący 

Rady Miasta p. Robert Krajewski powiedział, że wyczerpanie głosów dyskusji w obecnym 

punkcie obrad spowoduje brak dyskusji przy procedowaniu następnego punktu porządku 

obrad sesji Rady Miasta.  

Radny p. Jacek Wilczyński podkreślił, iż radny ma prawo do zgłaszania wniosku 

formalnego. Poprosił o zaakceptowanie i procedowanie wniosku formalnego radnej p. Beaty 

Herman. Zdaniem radnego odbędzie się dyskusja podczas procedowania kolejnego punktu 

porządku obrad sesji Rady Miasta.  

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił uwagę, że miasto posiada własne wysypisko 

śmieci. Poddał pod zastanowienie czy w miastach wymienionych w toku dyskusji znajdują się 

wysypiska śmieci, gdyż jest to czynnik mający wpływ na wysokość kosztów ponoszonych 

przez gminy. Wyraził zdanie, że ZGK ponosi mniejsze koszty wywozu odpadów ze 

spółdzielni mieszkaniowych niż gospodarstw domowych położonych na oddzielnych 

posesjach.  

Innych głosów dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poddał pod głosowanie  projekt 

uchwały. Przypomniał, że uchwała w sprawie udzielenia absolutorium jest podejmowana 

bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady. 



Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr VIII/80/2019 w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Miasta Ostrów Mazowiecka wotum zaufania.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 10, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Krzysztof Laska, 

Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Edward 

Witold Podbielski, Edward Zalewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (10) 

Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Jerzy 

Pawluczuk, Andrzej Pęksa, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk 

Wilczewski, Jacek Wilczyński 

 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer podziękował za wynik głosowania. 

 

6. Podjęcie uchwał: a) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta 

Ostrów Mazowiecka za 2018 r. oraz sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2018 

r. b) w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował o tym, że  Radni 

otrzymali sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2018 r. Materiał ten był przedmiotem 

obrad Komisji Rady Miasta w tym szczególnie Komisji Rewizyjnej. Wszyscy Radni 

otrzymali kserokopię Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Warszawie Nr Os.170.2019 z dnia 25 kwietnia 2019 roku w sprawie wydania opinii o 

przedłożonym przez Burmistrza Miasta  Ostrów Mazowiecka sprawozdaniu z wykonania 

budżetu miasta za 2018 r – została wydana pozytywna opinia.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował o tym, że Radni 

otrzymali wniosek Komisji Rewizyjnej  w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu miasta za 2018 r. oraz Uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie  Nr Os..227.2019 z dnia 27 maja 2019 r. w sprawie wydania  

opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta w Ostrowi Mazowieckiej w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta za 2018 r. – została wydana pozytywna opinia.   

Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof  Laska wyraził podziękowania 

Skarbnikowi Miasta p. Annie Wilczyńskiej oraz pracownikom podległego wydziału za wkład 

pracy w realizację budżetu miasta  

Innych głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie kolejne projekty uchwał. 

Przypomniał, że uchwała w sprawie absolutorium jest podejmowana bezwzględną 

większością głosów ustawowego składu rady.  

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr VIII/81/2019 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Miasta Ostrów Mazowiecka za 2018 r. oraz sprawozdania z 

wykonania budżetu miasta za 2018 r.   

Wyniki głosowania: 



ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 10, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Krzysztof Laska, 

Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Edward 

Witold Podbielski, Edward Zalewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (10) 

Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Jerzy 

Pawluczuk, Andrzej Pęksa, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk 

Wilczewski, Jacek Wilczyński 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr VIII/82/2019 w sprawie udzielenia 

absolutorium dla Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 10, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mirosław Gromek, Beata Herman, Bogusław Konrad, Robert Krajewski, Krzysztof Laska, 

Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Paweł Adrian Pecura, Mirosław Pędzich, Edward 

Witold Podbielski, Edward Zalewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (10) 

Stanisław Dylewski, Michał Kacprzak, Anna Krajewska, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Jerzy 

Pawluczuk, Andrzej Pęksa, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, Henryk 

Wilczewski, Jacek Wilczyński 

         Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer podziękował za wynik głosowania. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski zarządził 20 minut przerwy. 

 

 

7. Informacja o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2019 r. 

 

Brak głosów w dyskusji.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził,  że Rada Miasta przyjęła 

informację o stanie realizacji inwestycji miejskich przyjętych do planu na 2019 r.   

 

8. Podjęcie uchwał: a)w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 r., b) w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2019-

2029, c) w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków- dot. cmentarza d) w sprawie 

udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków - dot. Kościoła. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska przedstawiła projekty uchwał.  Zmiany  

w budżecie  wynikają z uzyskania środków  zewnętrznych na realizację  tzw. Otwartych stref 

aktywności, zmiany dotyczą również zwiększenia wydatków na prace  przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków. Kolejne uchwały sa konsekwencja proponowanych zmian  



w budżecie miasta.  Skarbnik Miasta p. A. Wilczyńska przedstawiła autopoprawkę do 

projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta, która polega 

na zwiększeniu wydatków na zadanie „Ciepła strona miasta” / termomodernizacja 3 

budynków/ w 2020 r.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował o tym, że Komisje 

pozytywnie zaopiniowały projekty uchwał. 

Głosów w dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski  poddał pod głosowanie kolejne 

projekty uchwał.  

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały NR VIII/83/2019 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2019 r.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, 

Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 

BRAK GŁOSU (2) 

Andrzej Pęksa, Jacek Wilczyński 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr VIII/84/2019 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2019-2029 wraz z 

autopoprawką. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, 

Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 

 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Pęksa, Jacek Wilczyński 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr VIII/85/2019 w sprawie udzielenia dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków- dot. cmentarza  

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 



Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, 

Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Pęksa, Jacek Wilczyński 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr VIII/86/2019 w sprawie udzielenia dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków-  dot. Kościoła. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, 

Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Pęksa, Jacek Wilczyński 

9. Podjęcie uchwał: a) w sprawie zasad odpłatności za świadczenia z pomocy społecznej 

w formie posiłków, b) w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach Programu „Opieka 

wytchnieniowa”-edycja 2019, c) w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach 

Programu „Usługi opiekuńcze dla osób niepełnosprawnych” – edycja 2019 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował o tym, że Komisja 

Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych oraz Porządku Publicznego  

pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał.  

Kierownik MOPS p.  Agnieszka Gwardiak  przedstawiła projekty uchwał.  

Głosów w dyskusji nie było. 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poddał pod glosowanie kolejne 

projekty uchwał.  

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr VIII/87/2019 w sprawie zasad odpłatności za 

świadczenia z pomocy społecznej w formie posiłków. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 



Pędzich, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, 

Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Pęksa, Jacek Wilczyński 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr VIII/88/2019 w sprawie zasad udzielania 

pomocy w ramach Programu „Opieka wytchnieniowa”-edycja 2019. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, 

Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Pęksa, Jacek Wilczyński 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr VIII/89/2019  w sprawie zasad udzielania 

pomocy w ramach Programu „Usługi opiekuńcze dla osób niepełnosprawnych” – edycja 

2019. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa Trojanowska, 

Henryk Wilczewski, Edward Zalewski 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Pęksa, Jacek Wilczyński 

 

10. Podjęcie uchwał: a) w sprawie powołania Zespołu opiniującego kandydatów na 

ławników b) w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o 

kandydatach na ławników 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował o tym, że Prezes 

Sądu Okręgowego w Ostrołęce wystąpił do  Rady Miasta Ostrów Mazowiecka  

o przeprowadzenie wyborów ławników na kadencję 2020-2023.  

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka wybierać będzie :  

1. dla potrzeb Sądu Okręgowego w Ostrołęce – 5 ławników  

2. dla potrzeb Sądu Rejonowego w Ostrowi Mazowieckiej – 1 ławnika  

Termin zgłaszania kandydatów upływa  w dniu 30 czerwca 2019 roku.  

Wybory należy przeprowadzić do końca października 2019 r.  



Na podstawie art. 163 § 2  ustawy z dnia 27 lipca 2001 r.  prawo o ustroju sądów 

powszechnych  przed przystąpieniem do wyborów  ławników, rada gminy powołuje zespół, 

który przedstawia na sesji rady gminy swoją opinię o zgłoszonych kandydatach,  

w szczególności w zakresie spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie.   

Kolejnym etapem procedury jest uzyskanie informacji o kandydatach od Wojewódzkiego 

Komendanta Policji.  

Określenie  liczby  członków i składu  Zespołu należy do właściwości Rady Miasta.  

Prezes Sądu Rejonowego w Ostrowi Mazowieckiej  zgłosiła do pracy w Zespole 

Sędziego p. Danutę Szylku-Stryszko.  

Burmistrz Miasta zgłosił: p. Bożenę Szostak i p. Izabelę Rejniak 

Klub Radnych Niezależni Razem zgłosił radnego p. Andrzeja Pęksę.  

Klub Radnych PiS zgłosił radnego p. Waldemara Pałysa. 

Innych kandydatów nie zgłoszono. Nie zgłoszono sprzeciwu co do zgłoszonych 

kandydatur.  

Głosów w dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poddał pod głosowanie kolejne 

projekty uchwał.  

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr VII/90/2019 w sprawie powołania Zespołu 

opiniującego kandydatów na ławników. 
 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska, Edward Zalewski 

 

NIEOBECNI (2) 

Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński 

 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały Nr VIII/91/2019 w sprawie zasięgnięcia od 

Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław Konrad, 

Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof Laska, Ewa 

Orzechowska, Waldemar Józef Pałys , Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian Pecura, Mirosław 

Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław Szymalski, Renata Teresa 

Trojanowska, Edward Zalewski 



NIEOBECNI (2) 

Henryk Wilczewski, Jacek Wilczyński 

 

11. Wolne wnioski i sprawy różne 

 

Radny p. Paweł Pecura przekazał podziękowania dla władz miasta za wsparcie dla 

teatru Scena Kotłownia od osób zaangażowanych w działalność instytucji. Poinformował, że 

w Starej Elektrowni odbył się premierowy spektakl, który oglądało ok. 130 widzów.  

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy są informacje w/s długoterminowego 

wsparcia dla teatru Scena Kotłownia, by mógł on nadal funkcjonować w mieście. Pytał 

Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera o wynagrodzenie dla nauczycieli miejskich placówek 

oświaty za czas odbywania się ogólnopolskiego strajku nauczycieli. Zauważył, że w innych 

miejscowościach władze gmin wyrażały zgody dyrektorom szkół na wypłacenie w różnej 

formie rekompensaty dla uczestników ogólnopolskiego strajku nauczycieli. Podał przykład 

małżeństwa będącymi nauczycielami, którzy mając na utrzymaniu 3 dzieci otrzymali po 270 

zł pensji. Przytoczył sytuację strajku odbytego w systemie komunistycznym, w którym 

uczestniczył radny. Zwrócił się do Burmistrza Miasta p. Jerzego Bauera o podanie informacji 

w kwestii Nasycalni. Zauważył, że nadal nie rozwiązano problemu ze sklepem nocnym 

położonym przy ul. 3 Maja. Zadał pytanie o sprawę związaną z planowaną budową stacji 

paliw naprzeciwko kościoła WNMP. Podkreślił, że mieszkańcy miasta są przeciwni realizacji 

ww. inwestycji przez inwestora.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zaznaczył, że wypowiedź radnego p. Stanisława 

Dylewskiego była interpelacją. Poinformował, że zmiany w przepisach prawa obligują do 

składania interpelacji w formie pisemnej. Powiadomił, że wypowiedź radnego p. Stanisława 

Dylewskiego zostanie potraktowana jako interpelacja. Wyjaśnił, że sprawy różne to: 

ogłaszanie oświadczeń, wątpliwości, uwag.  

Radny p. Michał Kacprzak zapytał o podanie planowanego terminu rozpoczęcia prac 

budowlanych w związku z rozstrzygnięciem przetargu na przebudowę stadionu miejskiego. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka udzielił informacji, że do przetargu 

zgłoszono 3 oferty mieszczące się w kwocie przewidzianej w budżecie miasta na ten cel. 

Dodał, że aktualnie trwa weryfikacja dokumentów, lecz wkrótce nastąpi podpisanie umowy. 

Nadmienił, że kluby sportowe będą poinformowane o harmonogramie prac.  

Radny p. Edward Podbielski wspomniał, że podczas przedstawienia raportu o stanie 

miasta Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer udzielił informacji o ok. 10 mln zł różnicy między 

uzyskaną subwencją oświatową, a wydatkami na oświatę. Poddał pod zastanowienie  

np. rezygnację z inwestycji ul. Kościuszki i przekazanie środków pieniężnych 

zagospodarowanych na przytoczoną inwestycję na wynagrodzenie dla nauczycieli miejskich 

placówek oświaty biorących udział w ogólnopolskim strajku nauczycieli.  

Radny p. Stanisław Dylewski powiedział, że w mediach pojawiła się informacja  

o wyłącznym przeznaczeniu środków pieniężnych na zadania związane z oświatą. Oznajmił, 

że w innych miejscowościach zrekompensowano w różny sposób straty poniesione przez 

nauczycieli w związku z ogólnopolskim strajkiem nauczycieli. Zapytał Przewodniczącego 

Rady Miasta p. Roberta Krajewskiego czy zadowalająca jest kwota 270 zł wynagrodzenia.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski wyraził negatywne zdanie na temat 

organizacji strajków. Poddał pod zastanowienie zachowanie nauczyciela zostawiającego bez 

opieki uczniów. Dodał, że jest to jego prywatne zdanie.  



Radny p. Stanisław Dylewski odpowiedział, że podczas strajku nauczycieli 

zorganizowanego w 1994 roku dyrektorzy placówek oświaty zrekompensowali nauczycielom 

poniesione straty finansowe. Stwierdził, że miasto powinno znaleźć rozwiązanie sytuacji e 

jakiej znaleźli się nauczyciele miejskich placówek oświaty. Wyraził negatywną ocenę wobec 

sposobu traktowania nauczycieli strajkujących w ogólnopolskim strajku nauczycieli.  

Radna p. Jolanta Kwiatkowska wyraziła zdanie, iż nieodczytywanie w obecnej 

kadencji sprawozdań komisji wiodących jest złamaniem zapisów zawartych w statucie miasta 

(par. 55 ust.4 pkt. 2). Zwróciła się z prośbą o odczytywanie sprawozdań z komisji wiodących. 

Zapytała czy na obszarze miasta został uruchomiony rządowy program pt. „mieszkanie plus” 

oraz czy mieszkańcy miasta mogą korzystać z przytoczonego programu. Poprosiła  

o przygotowanie informacji na kolejne posiedzenie komisji planowania przestrzennego, 

budownictwa i gospodarki gruntami, w której radna jest członkiem jeśli w mieście nie 

uruchomiono ww. programu rządowego.  

Radny p. Waldemar Pałys poinformował, że nauczyciele nie byli potraktowani w zły 

sposób w związku z odbytym ogólnopolskim strajkiem nauczycieli. Podał, że istnienie 

funduszu strajkowego jest zabezpieczeniem finansowym w sytuacji zorganizowania strajku. 

Wspomniał o strajku nauczycieli zorganizowanym w 1994 r. Zauważył, że rząd podejmuje 

próby porozumienia z grupą strajkującą czego efektem są negocjacje na spotkaniach 

okrągłego stołu z częścią związkowców zainteresowanych zmianami w oświacie.     

Radny p. Bogusław Konrad nawiązując do kwestii poruszonej przez radnego  

p. Stanisława Dylewskiego powiadomił, że dyrektorzy szkół jako pracodawcy nauczycieli 

mają w zakresie obowiązków zapewnienie różne formy rekompensaty pracownikom za 

utracone wynagrodzenie np. rozłożenie wynagrodzenia na raty. Zasugerował, że osoby 

rozmawiające z radnym p. Stanisławem Dylewskim mogły nie skorzystać ww. rekompensaty. 

Podkreślił, że osoby przystępujące do ogólnopolskiego strajku nauczycieli mieli świadomość, 

że istnieje możliwość, że nie otrzymają wynagrodzenia za czas strajku.  

Radny p. Stanisław Dylewski udzielił informacji, iż z uwagi na nieobecność w mieście 

radny nie złożył pisemnej interpelacji. Zwrócił się z prośbą do Burmistrza Miasta p. Jerzego 

Bauera o „nie przeszkadzanie” dyrektorom placówek oświaty w udzielaniu rekompensat  

w różnej formie nauczycielom biorącym udział w ogólnopolskim strajku nauczycieli. Wyraził 

zdanie, że w grupie nauczycieli brakuje jedności. Poddał pod zastanowienie zachowanie osób 

niebiorących udział w ogólnopolskim strajku nauczycieli w przypadku uzyskania postulatów 

osób biorących udział w przytoczonym przedsięwzięciu od władz rządzących krajem. 

Innych głosów dyskusji nie było.  

 

 

12. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski stwierdził, że porządek obrad  8 - ej  

sesji Rady Miasta został wyczerpany. Następnie podziękował za aktywny udział  w obradach 

sesji i zamknął obrady 8 -ej sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka.  

 

Przewodniczący 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka 

Robert Krajewski  



 

 

 

Przygotowała: 

 Magdalena Tyl-pomoc administracyjna 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


